
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XXXIV z Sesji w dniu 25 marca 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2021 roku o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:05 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z.Koćko 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny R.Wójcik – ścieżka Stawiec- Lubieszewo - czy formalnie zamiana gruntów jest już 

zrobiona?  

Zastępca Burmistrza R.Kubacki - zgodę na wykonanie ścieżki rowerowej mamy – odrębnie 

następować będzie ustalenie wartości tego gruntu - oraz wszczęcie procedury w zakresie inwestycji.  

 

Radny R. Wójcik – jaki jest możliwy termin rozpoczęcia inwestycji? Czy CWZ jest już daleko ze 



swoimi pracami? pytam - bo w wyniku wypadków tworzone są objazdy uniemożliwiające 

poruszanie się.  

Burmistrz J.Michalski -nie ma pracy papierkowej - my dokumentacje mamy i CWZ tez ma taką 

dokumentację, pech polega na tym, że te dokumentacje dotyczą tego same terenu - dlatego te 2 

inwestycje musza być ze sobą zsynchronizowane. Kolejność realizacji tych inwestycji- albo w tym 

samym czasie, albo wodociąg w 1-szej kolejności - bo inaczej nie da się tego przeprowadzić bez 

zniszczenia później ścieżki. W budżecie gminy są na to środki - CWZ takich środków nie miał. 

Wyjście - albo gmina dołoży albo sfinansuje wodociąg za 800 tys. złotych i wówczas na ścieżkę 

zostaną mniejsze pieniądze- około 1,1 mln. Jest też inna możliwość finansowania: oszczędności na 

inwestycji budowy syfonu w Jazowej - CWZ wnioskuje o przeniesienie zaoszczędzonych tam 

środków na wodociąg. Druga sytuacja to możliwość pozyskania środków z projektu Polska-Rosja. 

 

Radna D.Sobocińska - postawienie lamp w miejscowości Jazowa. 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki- zakończona dokumentacja na 2 etapie - ale też mieszkańcom 

chodzi o 1 etap - tam jest problem z uzgodnieniem dokumentacji – chodzi o przeniesienie linii na 2 

stronę ulicy. Trwają dalsze prace projektowe. 

 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)An drzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 265/XXXIV/2021 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, należnej w 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń 



na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 266/XXXIV/2021 

 

7. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 267/XXXIV/2021 

 

8. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Wiercinach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Radna D.Sobocińska- jak wygląda sytuacja nauczycieli i pracowników likwidowanej placówki?  

 

Burmistrz J.Michalski- w momencie podejmowania uchwały o zamiarze likwidacji placówki 

prowadziliśmy rozmowy w tym zakresie. Do końca roku szkolnego sama rozwiąże się sytuacja z 1 

etatem - powrót osoby z urlopu wychowawczego . Te osoby, które są w arkuszu organizacyjnym 

zapewnimy im wszystkim zatrudnionym na stałe prace: pani Dyrektor, osoba prowadząca oddział 

przedszkolny, i jedna pani łącząca stanowisko obsługi i pomocy. Zaproponowaliśmy pani Dyrektor 



prace w MP nr 4 , dla drugiej osoby tez padła oferta. Co do drugiej osoby obsługi - jeżeli 

zamkniemy szkołę, budynek ten musi być utrzymywany, doglądany i umowę tę przejmie UM - do 

czasu powstania tam nowej jednostki. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Wiercinach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 268/XXXIV/2021 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu i dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 269/XXXIV/2021 

 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Nowy Dwór Gdański w roku 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Nowy Dwór Gdański w 

roku 2021.  



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 270/XXXIV/2021 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej w Nowym Dworze Gdańskim w 

sprawie sprawiedliwego i transparentnego podziału funduszy europejskich na lata 2021-2027 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej w Nowym Dworze Gdańskim w sprawie 

sprawiedliwego i transparentnego podziału funduszy europejskich na lata 2021-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 271/XXXIV/2021 

12. Informacja z działalności Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

Brak uwag i zapytań. 

 

13. Sprawy różne. 

 

Radny R.Wójcik -dostałem informację od pani sołtys, ze ma policzyć we wsi kury. 

Burmistrz J.Michalski- jesteśmy na terenie, gdzie panuje ptasia grypa, odbyło się spotkanie służb. 

Zauważamy od jakiegoś czasu, że jak jest problem, nie zajmuje się tym odpowiednia służba tylko 

przekazują to do gminy. Jest to pomoc dla powiatowego inspektora weterynarii - czy sołtysi to 

zrobią- nie będziemy ich z tego rozliczać- podobnie jak w przypadku podatków. Z pewną rozterką 

przekazaliśmy tę prośbę, a co sołtysi z tym zrobią? 

 

Radna D.Sobocińska - od stycznia minęło trochę czasu, ale chcę złożyć podziękowanie za 

inwestycje - remont mieszkania w Jazowej Drugiej.  

 

Burmistrz J.Michalski-inwestycja była możliwa dzięki wsparciu z KOWR - prawie 100 tys. złotych 

- mieszkanie było bardzo zdewastowane.  

 



Radny M.Laskowski - prośba do Burmistrza- żeby dokonać przeglądu dróg lokalnych śródpolnych 

przylegających do ulicy Żuławskiej. Teraz jest dobra pora na to.  

Informacja o wydawaniu maseczek -czy cos wiadomo?  

 

Burmistrz J.Michalski - mamy niedosyt jeżeli chodzi o drogi, które w większości są drogami 

dojazdowymi do pól, do domostw i przez wiele lat będziemy walczyć z tymi drogami, bo środki na 

ten cel są bardzo ograniczone - jedna inwestycja w roku za otrzymane środki około 100-150 tys. 

złotych. Te drogi, które możemy robić są mocno ograniczone i budzą szereg emocji. Jestem jak 

najbardziej za tym, żeby zrobić inwentaryzacje dróg i powiedzieć sobie, co przez 4-5 lat zrobimy, 

czy nie zrobimy. jestem otwarty, wiosna jest dobrym okresem na te prace.  

Maseczki - dostaliśmy 70 tys. maseczek z PUW z poleceniem rozdysponowania wśród 

mieszkańców - wychodzi po 4 sztuki na osobę. Trzeba to zrobić względnie sprawiedliwie, 

względnie bezpiecznie, budząc jak najmniej emocji w zakresie dostępności i dostarczania. W tej 

chwili zajmujemy się pakowaniem tych maseczek. Do pomocy poprosimy strażaków OSP - 

wykazali chęć pomocy, strażników SM i wskażemy na terenie miasta punkty, gdzie można je 

odebrać. Dodatkowo strażacy będą rozdawać je podczas mszy. Pewną pulę przekażemy do MGOPS 

i dużych zakładów pracy. OSP będzie rozprowadzać maseczki na swoich terenach. Na terenach 

wiejskich będą tez strażnicy SM - w określonym punkcie przez kilka godzin, cześć zostanie u 

sołtysa, dla osób, które nie zdąża przyjść. Poprosimy też administrację Spółdzielni Mieszkaniowej. 

 

Radny R. Łabędzki - wracam do tematu kur – jest podany bardzo krótki czas i jest czas epidemii. 

Remont dróg do gruntów - przy dzisiejszym apelu do rządu powinniśmy zastanowić się nad apelem 

do władz województwa, bo nie jesteśmy równie traktowani jako gmina w województwie.  

 

Burmistrz J.Michalski- myślę, ze ci co chcą tych informacji liczą na zbyt wiele, my tylko 

przekazaliśmy informację. Apel tak, ale myślę, że nie do Wojewody, takie apele często jako gminy 

żuławskie podnosimy w rozmowach z Marszałkiem Województwa. Budowa dróg na Żuławach i na 

Kaszubach jest inna - inny koszt budowy. Pan Marszałek i jego służby o tym wiedza, wspomaga 

nas wicemarszałek J.Sarnowski, który zna specyfikę Żuław. Będziemy zwracać uwagę na to, żeby 

środki z PROW były także na budowę dróg śródpolnych - środki są spore ale o przeznaczeniu 

decyduje Warszawa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady 

Miejskiej:  

1) pismo Firmy Stolmach w zakresie planu zagospodarowania terenu przy ulicy Wiejskiej; 

2) raport z realizacji POS za lata 2019-2020 

3) informację z działalności MGOPS za 2020 rok 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko             Wojciech Krawczyk 

  

 
Przygotowała: Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


